

MEDICATION CART MODEL 400, 600, 800

IV POLE INSTALLATION

Tools Required: Pencil, Phillips Screwdriver, course file, Drill with 1/8" bit and 1" hole saw.

1. Using template provided, mark IV pole pilot hole location on cart top.



2. Drill 1/8 pilot hole through cart top.



IV POLE INSTALLATION— LIONVILLE SYSTEMS MEDICATION CART

3. Use 1" hole saw to drill through top and into cart body. There is an existing hole already in the cart body.
4. Use a file to increase the size of the opening to fit the top of the pole.



5. Take a sharpie and mark a line just below the mounting hole on the IV pole.
6. This will help line up the IV pole during installation.



Note: The D shape on the end of the IV pole. The hole at the bottom of the cart has a D shaped hole already in it.

7. Slide the IV pole down into the cart.



IV POLE INSTALLATION — LIONVILLE SYSTEMS MEDICATION CART

8. Remove the tilt out waste bin in the back if there is one.
9. Site the pole through to the mounting screw hole in the wall of the cart.



10. Line up the black sharpie line that made previously and the pole will fall into the D shaped hole.



11. Use loktite[®] to secure the IV pole with 1/4 - 20 x 3/4 round head screw.

12. Install IV pole top..



© 2023 InterMetro Industries Corporation, Wilkes-Barre, PA 18705
INSTR-LVIVPOL REV 04/23



We put space to work.[®]

an Ali Group Company



The Spirit of Excellence

CHARIOT À MÉDICAMENTS LIONVILLE SYSTEMS

CHARIOT À MÉDICAMENTS MODÈLE 400, 600, 800 INSTALLATION DE PÔLE IV

Outils requis : crayon, tournevis cruciforme, lime, perceuse avec embout de 1/8" et scie cloche de 1".

1. À l'aide du gabarit fourni, marquez l'emplacement du trou pilote de la tige IV sur le dessus du chariot.



2. Percez un trou pilote de 1/8 dans le haut du chariot.



INSTALLATION DE PÔLE IV — CHARIOT À MÉDICAMENTS LIONVILLE SYSTEMS

3. Utilisez une scie cloche de 1 po pour percer le haut et le corps du chariot. Il y a déjà un trou existant le corps du chariot.

4. Utilisez une lime pour augmenter la taille de l'ouverture afin de l'adapter au haut du poteau.



5. Prenez un marqueur et tracez une ligne juste en dessous du trou de montage sur la tige IV.

6. Cela aidera à aligner la tige IV lors de l'installation.



Remarque : La forme en D à l'extrémité de la tige IV. Le trou au bas du chariot comporte déjà un trou en forme de D.

7. Faites glisser la tige IV vers le bas dans le chariot.



INSTALLATION DE PÔLE IV — CHARIOT À MÉDICAMENTS LIONVILLE SYSTEMS

8. Retirez la poubelle inclinable à l'arrière s'il y en a une.
9. Placez le poteau dans le trou de vis de montage dans la paroi du chariot.



10. Alignez la ligne de Sharpie noire faite précédemment et la perche tombera dans le trou en forme de D.



11.Utilisez du Loktite ® pour fixer la tige IV avec une vis à tête ronde 1/4 - 20 x 3/4.

12.Installez le dessus du poteau IV.



© 2023 InterMetro Industries Corporation, Wilkes-Barre, PA 18705
INSTR-LVIVPOL RÉV 04/23



We put space to work.[®]

an Ali Group Company



The Spirit of Excellence